



Washington State Governor's Office of the Education Ombuds (OEO)

The Washington State Governor's Office of the Education Ombuds (OEO) is an independent state agency that helps to reduce educational opportunity gaps by supporting families, students, educators, and other stakeholders in communities across WA in understanding the K-12 school system and resolving concerns collaboratively. OEO services are free and confidential. Anyone can contact OEO with a question or concern about school.

OEO listens, shares information and referrals, and works informally with families, communities, and schools to address concerns so that every student can fully participate and thrive in our state's public schools. OEO provides support in multiple languages and has telephone interpretation available. To get help or learn more about what OEO does, please visit our website: <https://www.oeo.wa.gov/en>; email oeoinfo@gov.wa.gov, or call: [1-866-297-2597](tel:1-866-297-2597) (interpretation available). (English)

Office of the Education Ombuds (OEO, Отдел по рассмотрению вопросов, связанных с образованием) губернатора штата Вашингтон — это независимое агентство штата, которое помогает сократить пробелы в образовательных возможностях, оказывая поддержку семьям, учащимся, преподавателям и другим заинтересованным сторонам в сообществах штата Вашингтон в понимании школьной системы K-12 и совместном решении проблем. Услуги OEO предоставляются бесплатно и конфиденциально. Любой желающий может обратиться в OEO с вопросом или проблемой, связанными со школой. Сотрудники OEO выслушивают, делятся информацией и рекомендациями, сотрудничают с семьями, сообществами, школами и решают проблемы, чтобы каждый ребенок мог учиться в нашей общественной школе штата и преуспевать наравне со всеми. Сотрудники OEO оказывают поддержку на нескольких языках и обеспечивают перевод по телефону. Чтобы получить помощь или узнать больше о том, чем занимается OEO, посетите наш веб-сайт: <https://www.oeo.wa.gov/en>; свяжитесь по электронной почте: oeoinfo@gov.wa.gov или позвоните: [1-866-297-2597](tel:1-866-297-2597) (с возможностью перевода).

(Russian)

Washington State Governor's Office of the Education Ombuds • We listen. We inform. We help solve problems.
www.facebook.com/WAEducationOmbuds (English) www.facebook.com/OmbudsdeEducacion/ (Spanish)
www.twitter.com/EdOmbuds www.youtube.com/TheWAEducationOmbudsman